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Από το υπ’ αριθ. 27/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

Αρ. απόφ. 735/2011                                                      
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Γνωμοδότηση Δ.Σ. για σύνταξη μεμονωμένης πράξης εφαρμογής 
στην τμηματική ενότητα 1 του οικισμού Μακροχωρίου. 

 
         Σήμερα στις 16 Νοεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 και σε 
συνεχόμενη συνεδρίαση την επομένη στις 17 Νοεμβρίου ημέρα Πέμπτη και ώρα 20:30 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 11-11-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 36 μέλη:                  

Παρόντες Δημοτικοί Σύμβουλοι 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. Παυλίδης, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 
12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Π. 
Τσαπαρόπουλος, 18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Κ. Κουτσαντάς, 
23)Λ. Τσαβδαρίδης, 24)Α. Νεστορόπουλος, 25)Α. Γκαμπέσης, 26)Κ. Κοστογλίδου, 27)Α. Βεσυρόπουλος, 28)Β. 
Γιαννουλάκης, 29)Χ. Τσιούντας, 30)Ε. Γουναράς, 31)Γ. Σουμπέκας, 32)Κ. Παναγιωτίδης, 3)Δ. Γκέκα, 33)Α. 
Παπαδόπουλος, 34)Ι. Σοφρόνωφ, 35)Γ. Μελιόπουλος, 36)Χ. Σαββαΐδου. 

Απόντες Δημοτικοί Σύμβουλοι 
1)Τ. Χατζηαθανασίου, 2)Σ.Κουμτσίδης, 3)Κ. Συμεωνίδης, 4) Γ. Κάκαρης, 5) Γ. Σουμπέκας 
Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων& Εκπρόσωποι 
Τοπ. Κοινοτήτων 

Απών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 

1)Η.Τσιαμήτρος, 2)Δ.Κουλουριώτης, 3)Χρ.Δουλγερίδου, 4)Ι.Λιάτσου, 
5)Αν.Βοργιαζίδου, 6)Ε.Κελεσίδης, 7)Γ.Οικονόμου, 8)Ν.Αγγέλου 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου,  
Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Η.Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου,Ι.Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. 
Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ.Τέτος 
Σημείωση:  1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Θ.Κορωνάς, Κ.Κουτσαντάς, Δ.Δάσκαλος, Μ.Σουμελίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Α.Βεσυρόπουλος. 
2) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Μ.Σουμελίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 734/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κωστογλίδου, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 735/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Β. 
Γιαννουλάκης, Α. Παπαδόπουλος, Ε. Γουναράς,Δ. Δάσκαλος, Π. Τσαπαρόπουλος, Γ. Μιχαηλίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 736/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς,Δ. Δάσκαλος, Π. Τσαπαρόπουλος, Γ. Μιχαηλίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 737/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Α. Παπαδόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 738/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Α. Παπαδόπουλος, Π. Τσαπαρόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 740/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Α.Βεσυρόπουλος,Χ.Σαββαΐδου,Α.Γκαμπέσης, Ν.Αγγέλου. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 744/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 748/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 749/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης.  
12)Κατά τη συζήτηση της αριθ.750/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Β.Γιαννουλάκης, Κ.Κοστογλίδου, Ν.Μωυσιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ.  
Β.Παπαδόπουλος, Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Χ.Γαϊτάνου, Μ.Παπαϊωάννου, Α.Λαζαρίδης, Κ.Παναγιωτίδης, Χ.Τσιούντας. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 751/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Λαζαρίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 752/2011 απόφασης προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 753/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.   Β.Παπαδόπουλος, Μ.Παπαϊωάννου 
16) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 754/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Χ.Σαββαΐδου, Α.Παπαδόπουλος και αποχώρησαν οι  κ.κ. Θ.Κορωνάς, 
Α.Καγκελίδης, Λ.Πουλασουχίδης, Κ.Κοστογλίδου. 
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 755/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Πουλασουχίδης, Κ.Κοστογλίδου. 
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 756/2011 απόφασης αποχώρησε η  κ.Μ.Παπαϊωάννου 
19) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 758/2011 απόφασης προσήλθε η κ Μ.Παπαϊωάννου 
20) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 764/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Γκαμπέσης 
21) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 767/2011 απόφασης αποχώρησαν οι  κ.κ.Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ 
22) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 777/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ.Κ.Βοργιαζίδης 
23) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 780/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Λαζαρίδης 
24) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 782/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Α.Λαζαρίδης 
25) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 785/2011 απόφασης αποχώρησαν οι  κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Ε.Γουναράς 
26) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 786/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Ε.Γουναράς  



Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε το συμβούλιο να προταχθεί το 41ο θέμα του 1ου  
θέματος της ημερήσιας διάταξης,  ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 1-11-2011 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Κων/νου 
Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

Στις 23-6-2011 υπογράφηκε μεταξύ του Δήμου Βέροιας και του αναδόχου 
«ΥΕΤΟΣ», η σύμβαση για την ανάθεση της μελέτης  πράξης εφαρμογής του οικισμού 
Μακροχωρίου. Η μελέτη αφορούσε τις τμηματικές ενότητες 1 (ΑΤ 624 έως 629), 8 
(ΑΤ 458, 461, 1070), και 6 (ΑΤ 706 έως 710 και ΑΤ 1014 έως 1017). Με το αριθ. 
Οικ. 1973/18-8-2011 έγγραφό μας δημοσιεύθηκε στον τύπο η ανακοίνωση για την 
υποβολή δηλώσεων ιδιοκτησίας ιδιοκτητών ακινήτων στις  παραπάνω ενότητες και  
δόθηκε ως προθεσμία υποβολής η 9η Σεπτεμβρίου 2011. Επιπλέον το έγγραφο 
αναρτήθηκε στις περιοχές επέκτασης καθώς και στο Δημοτικό κατάστημα 
Μακροχωρίου προς ενημέρωση των ιδιοκτητών. Τελικά ενδιαφέρον εκδηλώθηκε 
άμεσα, μόνο από τους ιδιοκτήτες της τμηματικής ενότητας 1 ενώ μέχρι και σήμερα 
ελάχιστοι  ιδιοκτήτες των άλλων ενοτήτων 6 και 8  υπέβαλαν δηλώσεις ιδιοκτησίας 
αν και ενημερώθηκαν. Στην τμηματική ενότητα 1 εμπίπτει το αριθ. 629 τεμάχιο το 
οποίο παραχωρήθηκε στην Κοινότητα Μακροχωρίου με την αριθ. ΔΓ/14217/24-10-
1976Απόφαση Νομάρχη Ημαθίας.  
ΕΠΕΙΔΗ 
Α) Η μη σύνταξη πράξης εφαρμογής επιφέρει εκτός των άλλων γενικότερη 
επιβάρυνση στους πολίτες που επιθυμούν την νόμιμη ανοικοδόμηση αλλά στην 
πολεοδομική οργάνωση της περιοχής με αποτέλεσμα να ανεγείρονται αυθαίρετα 
Β) Εντοπίστηκαν καθυστερήσεις της σύνταξης της πράξης εφαρμογής αν και έχει 
ανατεθεί σε μελετητή λόγω της άρνησης των φερόμενων ιδιοκτητών των ενοτήτων 6 
και 8 να υποβάλλουν δηλώσεις 
Γ) Με την σύνταξη της   πράξης εφαρμογής στην τμηματική ενότητα 1 στην οποία 
εμπίπτει το τεμάχιο 629 ιδιοκτησίας του Δήμου θα προκύψουν νέα δημοτικά 
οικόπεδα προς διάθεση τα οποία έχει άμεση ανάγκη ο Δήμος για την τακτοποίηση 
ρυμοτομουμένων από πολλά χρόνια ιδιοκτησιών  
Δ) Σε εξαιρετικές περιπτώσεις όπως οι προαναφερθείσες μπορεί να συντάσσεται 
μεμονωμένη πράξη εφαρμογής η κύρωση της οποίας είναι  αρμοδιότητα της 
Περιφέρειας 

Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο  να γνωμοδοτήσει σχετικά για την σύνταξη 
ή μη μεμονωμένης πράξης εφαρμογής στην τμηματική ενότητα 1 του οικισμού 
Μακροχωρίου. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Βοργιαζίδης: Από το δήμο Απ.Παύλου παραλάβαμε και συνεχίσαμε την πολεοδομική 
μελέτη που είχε ξεκινήσει ο δήμος Απ.Παύλου και φτάσαμε στο σημείο να μιλάμε για 
τις πράξεις εφαρμογής σε τρεις ενότητες ας τις πούμε έτσι. Έγιναν οι απαραίτητες 
ενέργειες από το πολεοδομικό τμήμα, το οποίο σημαίνει ότι έγινε ανακοίνωση στον 
τύπο περί δηλώσεως ιδιοκτησίας.  

Από τις τρεις περιοχές, στη μια περιοχή εκδηλώθηκε το απαραίτητο 
ενδιαφέρον και συγκεκριμένα στη μια περιοχή υπήρξαν τριάντα τρεις δηλώσεις 
ιδιοκτησίας, ενώ στις άλλες δυο υπήρξαν συνολικά οκτώ. Γι’ αυτό το λόγο αλλά 
επειδή, τουλάχιστον αυτό προέκυπτε από τους μελετητές, θα υπήρχε ένα ιδιαίτερο 
όφελος από το συγκεκριμένο τμήμα το 1. Γι’ αυτό λοιπόν το λόγο φέραμε αυτό το 
θέμα μεμονωμένα, δηλαδή ζητάμε την έγκριση του Δ.Σ. να γίνει σύνταξη 
μεμονωμένης πράξης εφαρμογής σε μια από τις τρεις ενότητες του πρώην δήμου 
Απ.Παύλου. Είναι κάτι το οποίο γίνεται, προφανώς είναι σύννομο, θεωρούμε ότι θα 
είναι και εις όφελος του δήμου και εις όφελος της όλης δουλειάς το να προχωρήσει. 
 Νεστορόπουλος: Θέλω να ρωτήσω τον κ.αντιδήμαρχο πόσες δηλώσεις 
υπάρχουν από την ενότητα 8 αν το έχετε υπόψη σας και δεύτερον, σχετικά με το 629 
τεμάχιο αν έχετε ενημερωθεί, να μας κάνετε μια πλήρη ενημέρωση τί ισχύει σήμερα.  
 Βοργιαζίδης: Το ανέφερα κ.Νεστορόπουλε, στις δυο επόμενες ενότητες 
κατατέθηκαν συνολικά οκτώ αιτήσεις, στην 6 και στην 8 συνολικά οκτώ αιτήσεις. 



 Νεστορόπουλος: Στην 8 ενότητα όλες οι εκτάσεις είναι δημοτικές, δηλαδή 
είναι τα τρία γήπεδα ποδοσφαίρου, είναι ένας άλλος ελεύθερος χώρος που έχουμε 
εκεί, είναι το 3ο δημοτικό και μόνο ένα αγροτεμάχιο είναι το 461 αν θυμάμαι καλά.  
 Βοργιαζίδης: Λοιπόν, εγώ σας δίνω τα στοιχεία που έχω από την υπηρεσία 
(Στο σημείο αυτό γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς 
κασέτας) έγιναν τα απαραίτητα από το πολεοδομικό τμήμα, έτσι;  

Αυτό μπορούμε να το δούμε, θα το εξετάσουμε και αν μπορεί να γίνει 
παράλληλα και αυτό γιατί όχι. Για το θέμα του 629, κατά τους μελετητές λοιπόν 
υπήρχε μια δημοτική έκταση 104 στρεμμάτων το οποίο καταλάμβανε το 
συγκεκριμένο αγροτεμάχιο. Δεν είναι 104 τα στρέμματα τα δημοτικά, γιατί είχε 
παραχωρηθεί το 1978. Σύμφωνα με τα στοιχεία που βρήκαμε, είχε παραχωρηθεί 
έκταση 90 στρεμμάτων στο πρώην ΚΕΓΕ και αυτό με τη σειρά του μεταβίβασε προς 
την Γενική Γραμματεία Αθλητισμού 50 στρέμματα όπου έγινε το ΕΑΚ. Βέβαια από 
όσο προλάβαμε να ψάξουμε για να δούμε, υπήρχε κι ένας όρος στην παραχώρηση ο 
οποίος έλεγε ότι αν δεν χρησιμοποιηθεί η έκταση για το λόγο για τον οποίο δίνεται, 
μπορεί να επιστρέψει πίσω.  

Όπως με πληροφόρησε ο κ.Βαλαβάνης, είχε ξεκινήσει κάποιες ενέργειες για 
αυτόν τον σκοπό. Θα δούμε λίγο τις ενέργειες που έχει κάνει κι αν είναι εφικτό να 
γίνει αυτό το πράγμα προφανώς θα το κυνηγήσουμε, δηλαδή αυτά τα 90 στρέμματα 
να επιστρέψουν στο δήμο. Αν δεν μπορεί να γίνει κάτι τέτοιο, θα δούμε το κατά πόσο 
αυτά τα 90 στρέμματα μπαίνουν κι αυτά σε διαδικασία εισφοράς γης και χρήματος, 
είναι κάτι το οποίο δεν μπορούμε να το πούμε. Ότι αν δε χρησιμοποιηθούν για το 
σκοπό τον οποίο δόθηκαν, υποτίθεται τους δόθηκαν για κάποιο σκοπό, προφανώς για 
τις χρήσεις του ΚΕΓΕ, αλλά τέλος πάντων δεν είναι το θέμα αυτό το σημερινό, αυτό 
είναι κάτι που θα το ψάξουμε και εφόσον μπορούμε να κινήσουμε κάτι σε όφελος του 
δήμου, προφανώς θα το κάνουμε. Γνωρίζουμε ότι για τα τέσσερα στρέμματα υπάρχει 
μια δήλωση ιδιοκτησίας κάποιας κυρίας και για τα άλλα δέκα προς το παρόν δε 
φαίνεται κάτι. Θα το ψάξουμε και θα το δούμε.  
 Κορωνάς: Εγώ κ.αντιδήμαρχε επειδή δε γνωρίζω. Η τμηματική ενότητα 1 σε 
ποια κομμάτια γης αντιστοιχεί. Θα ήθελα να μου πείτε αν ξέρετε γεωγραφικά κάποιο 
σημείο αναφοράς πού βρίσκεται αυτή η τμηματική ενότητα 1. 
 Βοργιαζίδης: Είναι όμορο με το χώρο του ΕΑΚ. 
 Σιδηροπούλου: Σας ευχαριστώ καταρχάς που βάλατε το θέμα μου στη σειρά 
αυτή. Ευχαριστώ επίσης τον αρμόδιο αντιδήμαρχο και όλους όσους ενδιαφέρθηκαν 
ώστε αυτή η πράξη να έρθει σήμερα επίσημα στο Δ.Σ. Ερωτήσεις θα τις κάνω αλλά 
θα τις απευθύνω σε ένα συγκεκριμένο πρόσωπο, στον κ.Νεστορόπουλο.  
 Πρόεδρος: Όχι σας παρακαλώ πάρα πολύ, τους κανόνες δε θα τους βάλετε 
εσείς κ. Σιδηροπούλου, οφείλετε σεβασμό στο σώμα όπως το ανταποδίδουμε. Δε σας 
επιτρέπω. Κάντε τις ερωτήσεις στον εισηγητή, όχι σε άλλο πρόσωπο.  
 Σιδηροπούλου: Κ.Βοργιαζίδη, είμαι αρκετά ενημερωμένη με την πράξη 
εφαρμογής από το 2007, μη με βλέπετε αλευρωμένη και με περάσατε και μυλωνού. 
Ήμουν υπάλληλος στο Γενικό Λογιστήριο του Κράτους με άριστες εκθέσεις και 
κυνηγημένη κι από τη χούντα. Έχω χαρτιά που δεν τα έχει καμία γυναίκα στο νομό 
Ημαθίας, έχω πληρώσει ακριβό τίμημα για το πιστεύω μου. Λοιπόν έχω το θάρρος 
αυτήν την ώρα να μιλήσω γιατί έχω άποψη γι’ αυτήν την περιβόητη πράξη 
εφαρμογής. Ξέρουν πολύ καλά κάποιοι από εδώ μέσα γιατί ήταν παρόντες στα Δ.Σ. 
του δήμου Απ.Παύλου όπως ο κ.Θεοδωρίδης, όπως η κ. Μπακαμτσόγλου, λοιπόν, 
επανέρχομαι στον κ.Βοργιαζίδη.  

Οι ενότητες που προτάθηκαν από τον κ.Νεστορόπουλο ήταν τρεις. Σε όλα τα 
έγγραφα όμως αναφερόταν ότι οι ενότητες για τις ενταγμένες στο σχέδιο περιοχές 
ήταν εφτά. Ξαφνικά προέκυψε και μια όγδοη ενότητα η οποία συμπεριλαμβάνεται 
στο συγκεκριμένο έγγραφο και  είναι ιδιοκτησίες 1070, 458 και 461 εμβαδού 77 
στρεμμάτων. Η ενότητα η πρώτη έχει εμβαδόν 161 στρέμματα και η ενότητα η τρίτη, 
η έκτη έχει εμβαδόν 114. Λοιπόν στην πρώτη ενότητα υπαγόταν η ιδιοκτησία μας.  



 Πρόεδρος: Κ. Σιδηροπούλου, λίγο την υπομονή σας. Με πολύ σεβασμό. Δεν 
οφείλετε να ξέρετε πως λειτουργεί διαδικαστικά κάθε θέμα. Σ’ αυτή τη φάση κάνουμε 
διευκρινιστικές ερωτήσεις, έπειτα πάρτε το λόγο να τοποθετηθείτε.  
 Σιδηροπούλου: Σας ευχαριστώ, συγνώμη, ζητώ για την παρανόηση. 
 Βαλαβάνης: Κ.Πρόεδρε επειδή αυτό προέρχεται ως θέμα από τον πρώην δήμο 
Απ.Παύλου, και βέβαια σέβομαι ότι τα ζητήματα στον «Καλλικρατικό» δήμο της 
Βέροιας είναι πολλά, τρέχουν και έχουν μεγαλύτερη αξιολόγηση, θα πρέπει όμως να 
υπάρχει επειδή το Δ.Σ. είναι ένα πολιτικό όργανο και παίρνει αποφάσεις και οι 
αποφάσεις πέρα από την νομιμότητα θα πρέπει να έχουν και το περιτύλιγμα της 
ηθικής, η οποία ηθική ξεκινάει από την ίδια την κοινωνία. Για κάποιους πρέπει να τα 
υπενθυμίζουμε κ. Πρόεδρε. Θέλω να ρωτήσω στον αγαπητό τον κ.αντιδήμαρχο με 
καλή διάθεση, αν η όγδοη ενότητα προβλέπεται στην εγκεκριμένη από το 
ΥΠΕΧΩΔΕ, φάση επέκτασης του γενικού πολεοδομικού σχεδίου όπως αυτή 
δημοσιεύθηκε στο σχετικό ΦΕΚ  το 2003, τον αριθμό του ΦΕΚ δεν το θυμάμαι. 
Αυτήν την ερώτηση θέλω και στη συνέχεια θα σας παρακαλούσα πολύ για την 
αποκατάσταση της αλήθειας γι’ αυτό το θέμα για ένα λεπτάκι το λόγο.  
 Βοργιαζίδης: κ.πρόεδρε, αυτή τη στιγμή ο Δήμος Βέροιας είναι ο φυσικός 
συνεχιστής, ή αν θέλετε συμπεριέλαβε και το δήμο Απ.Παύλου. Εμείς έχουμε βρει 
μια δουλειά η οποία είναι σε εξέλιξη κι αυτή τη δουλειά τη συνεχίζουμε, τίποτα 
παραπάνω. Αυτό που βρήκαμε λοιπόν είχε ήδη προεπιλεγεί από την προηγούμενη 
διοίκηση. Εμείς οφείλουμε να συνεχίσουμε αυτό το πράγμα το οποίο βρήκαμε, δεν 
έχω να πω κάτι άλλο.  
 Τσαβδαρίδης: Επειδή κ.πρόεδρε θα πρέπει να αποδίδουμε τα του Καίσαρος τω 
Καίσαρι σ’ αυτή την αίθουσα, όλη αυτή η διαδικασία που φαίνεται να προχωρά προς 
υλοποίηση έστω και αν αφορά μόνο ένα συγκεκριμένο τμήμα κι όχι το σύνολο της 
πράξης των περιοχών που θα μπορούσαν να μπουν στην πράξη εφαρμογής αλλά εν 
πάση περιπτώσει κι αυτό είναι μια πρόοδος.  

Θα πρέπει να πούμε ότι όλη αυτή η διαδικασία σχεδιάστηκε και υλοποιήθηκε 
από τον προηγούμενο δήμαρχο Απ.Παύλου τον Αποστόλη Νεστορόπουλο και 
μάλιστα ήταν αυτός που το σχεδίασε, το σκέφτηκε και πέτυχε τη χρηματοδότηση της 
μελέτης αυτής, με τη μετάβαση του στην Αθήνα και με τη συμμετοχή τη δική μου αν 
θέλετε την περίοδο που ήμουν βουλευτής.  

Εγώ χαίρομαι ιδιαίτερα κ.Βοργιαζίδη που βαίνει προς υλοποίηση αυτή η 
υπόθεση. Εγώ θέλω να φροντίσετε άμεσα και οι υπόλοιποι ιδιοκτήτες που δεν έχουν 
δηλώσει τις ιδιοκτησίες τους να τις δηλώσουν άμεσα, να προχωρήσει και η πράξη 
εφαρμογής και στα άλλα τμήματα που υπάρχουν και στο 6 και στο 8 αν θυμάμαι 
καλά, δε θυμάμαι τα νούμερα και πράγματι η κ. Σιδηροπούλου είναι μια από τις 
ιδιοκτήτριες που ταλαιπωρήθηκαν από αυτήν εδώ την υπόθεση και χαίρομαι που 
επιτέλους και το δικό της πρόβλημα βρίσκει λύση.  
 Σοφρόνωφ: Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι επειδή έχω μπροστά μου κάποια 
χαρτιά, στις 12/12/2007 στον πρώην δήμο Απ.Παύλου κατατέθηκε αίτηση για 
μεμονωμένη πράξη εφαρμογής για το 627 ΑΤ εμβαδού 35,5 στρεμμάτων στην 
ενότητα 1. Στις 05/02/2009 απαντάει ο δήμος ότι όταν χρηματοδοτηθεί η ενότητα 1 
θα είναι σε πρώτη προτεραιότητα.  

Στις 28/08/2009, μεταγενέστερα δηλαδή, κατόπιν ενεργειών του 
κ.Τσαβδαρίδη, εκταμιεύτηκαν στο δήμο Απ.Παύλου 180.000,00 € από το ΕΤΕΡΠΣ. 
Δεν ξέρω για ποιους λόγους από τον Αύγουστο του 2009 μέχρι που έληξε η 
χρηματοδότηση τα χρήματα αυτά δε δόθηκαν προκειμένου να γίνει η συγκεκριμένη 
πράξη εφαρμογής. Δε μπορώ να το αποδώσω πάντως σε καμιά περίπτωση στην 
ανικανότητα του δημάρχου, τι είδους κωλυσιεργία υπήρξε εγώ δεν το γνωρίζω, είναι 
άλλοι υπεύθυνοι να απαντήσουν. Δε λέμε σήμερα ότι είμαστε αντίθετοι στο να γίνει η 
συγκεκριμένη πράξη εφαρμογής. Σημαντική όμως παράμετρος είναι ότι και η 
συγκεκριμένη δημότισσα η οποία είναι εδώ αλλά και άλλοι ενδεχομένως δημότες οι 
οποίοι την προηγούμενη τριετία θα μπορούσαν να έχουν τακτοποιήσει τις περιουσίες 
τους, να τις αξιοποιήσουν προ περιόδου κρίσης. Κάποιος τέλος πάντων πρέπει να 



απολογηθεί γι’ αυτό έστω και εκ των υστέρων. Εμείς θα υποστηρίξουμε το ζήτημα το 
οποίο σήμερα έρχεται αλλά προς γνώση και συμμόρφωση. 
 Νεστορόπουλος: Για την ιστορία κ.πρόεδρε, η πολεοδομική μελέτη εγκρίθηκε 
το 2003. Μέχρι τέλος του 2006 δεν έγινε καμιά απολύτως ενέργεια από το δήμο. 
Όντως η κ. Σιδηροπούλου από το Δεκέμβριο του 2007 ήρθε στο γραφείο μου, 
κατέθεσε μάλιστα και μια αίτηση και ζητούσε μεμονωμένη πράξη εφαρμογής. Το 
έγγραφο αυτό χρεώθηκε κάπου, δεν προέκυπτε σε ποιον χρεώθηκε από το αρχείο, όχι 
με καμιά σκοπιμότητα, με καμιά απολύτως, τελικά μετά έκανε κι άλλες παραστάσεις 
η κ. Σιδηροπούλου. Ήταν γνωστό το αίτημα της, ήταν αιτήματα κι άλλων δημοτών 
του δήμου μας το να μπουν κι οι υπόλοιπες περιοχές στην πράξη εφαρμογής.  

Τελικά στις 16/08 αν θυμάμαι καλά εγκρίθηκε μια χρηματοδότηση από το 
ΕΤΕΡΠΣ το 2009. Ξεκινήσαμε άμεσα τη διαδικασία για να γίνει μελέτη, για να 
γίνουν τα τεύχη δημοπράτησης μεταξύ ΤΥΔΚ και πολεοδομίας. Οι διαδικασίες αυτές 
δυστυχώς είναι χρονοβόρες. Η απόφαση έβαζε ως όρο ότι για την επόμενη χρονιά θα 
ξαναζητήσουμε τη χρηματοδότηση, θα ξαναπάρουμε δηλαδή έγκριση από το 
ΕΤΕΡΠΣ. Κάναμε έγγραφο στο ΕΤΕΡΠΣ και ζητήσαμε την επαναχρηματοδότηση, 
την επανέγκριση της χρηματοδότησης αυτής, αλλά δε μας απάντησε. Αργότερα 
κάπου το τέλος της άνοιξης του 2009, ήθελε ξανά έγκριση της χρηματοδότησης 
αυτής, την επανέγκριση για το 2010. Κάναμε μάλιστα μέχρι τον Ιούνιο αν θυμάμαι 
καλά τρία έγγραφα στο ΕΤΕΡΠΣ, δεν πήραμε ποτέ απάντηση και τελικά όλες οι 
χρηματοδοτήσεις αυτές ανακλήθηκαν μετά από το υπουργείο.  

Συγχρόνως όμως εμείς επειδή το αίτημα υπήρχε, ξεκινήσαμε από ιδίους 
πόρους και αντί να εντάξουμε όλες τις τμηματικές περιοχές, δηλαδή τα 1300 
στρέμματα της πράξη εφαρμογής να την εντάξουμε και να προχωρήσει η διαδικασία, 
προχωρήσαμε από ιδίους πόρους με τροποποίηση που κάναμε στον προϋπολογισμό 
και εντάξαμε τις περιοχές τις τμηματικές 1,6 και 8.  

Στην ενότητα 1 βέβαια επειδή είχα υποσχεθεί κι επειδή ενδιαφερόταν η κ. 
Σιδηροπούλου, προχωρήσαμε και εντάξαμε την περιοχή αυτή και μάλιστα όταν 
ανέλαβε ο «Καλλικρατικός» δήμος το μόνο που έμενε, ήταν να υπογραφεί το 
συμφωνητικό με τον ανάδοχο. Κάναμε δηλαδή τις διαδικασίες όλες. Χαίρομαι κι εγώ 
σήμερα που πράγματι προχωράει αυτή η πράξη εφαρμογής στην ενότητα 1 αλλά 
όπως είπα και πριν θα πρέπει να προχωρήσει και στην 8 και στην 6 και επιπλέον θέλω 
να κάνω και μια πρόταση κ.Πρόεδρε. Ό,τι οικόπεδα προκύψουν στο δήμο στο τέλος 
να παραχωρηθούν με απόφαση του Δ.Σ. στον ΟΕΚ και να γίνουν εργατικές κατοικίες.  
 Βαλαβάνης: Κ.Πρόεδρε, θα μου επιτρέψετε βέβαια επειδή είμαι εκτός Δ.Σ. 
μέσα στα πλαίσια της αναγνώρισης του θεσμικού του ρόλου αλλά και με ευγένεια, να 
διορθώσω τον κ.Τσαβδαρίδη και να αποδώσει τα του Καίσαρα αλλά στον 
«πραγματικό» Καίσαρα, γιατί στοχεύσατε λάθος Καίσαρα. 

Κ.Πρόεδρε όντως το 2006 παρέδωσε ο δήμος Απ.Παύλου στη νέα διοίκηση 
ένα φάκελο απαλλαγμένο από οποιοδήποτε βάρος. Ξέρετε σ’ αυτές τις πράξεις το 
μείζων είναι να προστατεύσεις την πολιτική πράξη από τις διάφορες προσφυγές. 
Έγινε η δημοσίευση της πράξης της έγκρισης επέκτασης του γενικού πολεοδομικού 
σχεδίου του Μακροχωρίου που ήταν ένας από τους 186 δήμους αν θυμάμαι καλά σε 
όλη την Ελλάδα, χωρίς να ανοίξει, θα μου επιτρέψετε τον όρο, μύτη, χωρίς να 
υπάρξει η παραμικρή ένσταση, η παραμικρή διαμαρτυρία τουλάχιστον σε  επίσημο 
και σε θεσμικό επίπεδο.  

Εμείς όμως παρά το γεγονός ότι υπήρχαν κάποιες εκκρεμότητες τεχνικές με τη 
Διεύθυνση Περιβάλλοντος της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας οι οποίες 
αρθήκαν το 2007 ή το 2008 αν δεν κάνω λάθος, γιατί αν ανατρέξετε στο φάκελο του 
έργου θα τα βρείτε αυτά τα έγγραφα. Εμείς πριν το 2005 καταθέσαμε πρόταση 
χρηματοδότησης και ένταξης χρηματοδότησης του συγκεκριμένου έργου στο 
επιχειρησιακό πρόγραμμα του υπουργείου περιβάλλοντος, αν θυμάμαι καλά ήταν 
περιβάλλον και ανάπτυξη το μέτρο 7.1 για να χρηματοδοτήσει την επέκταση του 
συγκεκριμένου έργου. Το 2005 έγινε ανάκληση του μέτρου, αποσύρθηκε το μέτρο 
από τη δημοσίευση και δεν υφίστατο.  



Έρχομαι τώρα σε κάποια πραγματικά γεγονότα που εμένα πραγματικά η 
παρέμβαση μου αυτή κ.πρόεδρε δεν έχει καμία άλλη σκοπιμότητα από το να 
αποκατασταθεί η αλήθεια με τους όρους που σε ένα από τα προηγούμεναι συμβούλια 
ο ίδιος ο πρώην δήμαρχος Απ.Παύλου ζήτησε από εσάς. Αν δεν κάνω λάθος είπε 
κ.πρόεδρε να με προστατεύσετε να αποκατασταθεί η αλήθεια σε σχέση με μια 
αναφορά που έκανε ο κ.Μιχαηλίδης για την απώλεια μιας πίστωσης 180.000,00 €. 
Κ.Πρόεδρε με απόφαση του ΕΤΕΡΠΣ, η οποία απόφαση αυτή εκδόθηκε στις 
14/08/2009, σημειώστε τις ημερομηνίες και δέστε πόσο ανακόλουθος ήταν σε σχέση 
με τις ημερομηνίες ο προλαλήσας πρώην δήμαρχος. Εκδόθηκε μια απόφαση που είχε 
το εξής περιεχόμενο. Αφού μνημονεύει, θα μου επιτρέψετε μόνο έγγραφα να 
διαβάζω. κ.πρόεδρε σας παρακαλώ πολύ, σεβαστείτε λίγο το χρόνο. Λοιπόν, 
«αποφασίζουμε τη δέσμευση ποσού 180.000,00 € στον προϋπολογισμό του ειδικού 
ταμείου κλπ. Η εκτέλεση του έργου θα γίνει σύμφωνα με τις ισχύουσες διατάξεις, το 
δε ποσό της ανωτέρω επιδότησης θα διατεθεί αποκλειστικά για το παραπάνω έργο. Η 
πίστωση θα διατεθεί με την πρόοδο των εργασιών και την υποβολή παραστατικών. Η 
ολοκλήρωση του έργου θα πρέπει να γίνει εντός ενός έτους έγκρισης της δαπάνης 
από το διοικητικό συμβούλιο του ΕΤΕΡΠΣ με τη δυνατότητα παράτασης για ένα 
ακόμη έτος ύστερα από επαρκώς αιτιολογημένη εισήγηση του φορέα εκτέλεσης του 
έργου. Η εισήγηση αυτή ούτε έγινε, ούτε επαρκώς τεκμηριωμένη ήταν. Επανέρχομαι, 
μάλλον συνεχίζω στη λήψη απόφασης του Δ.Σ. για αποδοχή της συγκεκριμένης 
πίστωσης και θέλω να σας διαβάσω. 
 Πρόεδρος: κ.Βαλαβάνη, επειδή έχουμε πάρα πολλά θέματα δεν μπορούμε να 
έχουμε μια ατέρμονη διαδικασία, μια ατέρμονη τοποθέτηση για να λύσουμε 
ζητήματα. Με σεβασμό το λέω διευκολύνετε λοιπόν. 
 Βαλαβάνης: Στο Δ.Σ. της 21/09/2009, προσέξτε τις ημερομηνίες, εισήγηση 
του δημάρχου για αποδοχή της χρηματοδότησης. «Είναι γνωστό κύριοι συνάδελφοι 
ότι η προσπάθεια που κάναμε όλο το προηγούμενο χρονικό διάστημα αφού έχουν 
υπάρξει όλες οι εξελίξεις με την παραπληροφόρηση του Δ.Σ. σε σχέση με αιτήματα 
πολιτών. Ξεκίνησε από το 2008 για να εξασφαλίσουμε κάποια χρηματοδότηση για να 
ξεκινήσει η πράξη εφαρμογής πολεοδομικής μελέτης Μακροχωρίου. Πετύχαμε τη 
χρηματοδότηση αυτή των 180.000,00 € από το ΥΠΕΧΩΔΕ και ξεκινάει σύμφωνα με 
το εισηγητικό η διαδικασία σύνταξης μελέτης πράξης εφαρμογής προκειμένου να 
εφαρμοστεί η πολεοδομική μελέτη της επέκτασης του οικισμού. Εδώ βασικά θέλω να 
ευχαριστήσω το βουλευτή της Ν.Δ. τον κ.Τσαβδαρίδη ο οποίος συνέβαλλε στα 
μέγιστα ώστε να εξασφαλιστεί αυτή τη χρηματοδότηση».  

Στο Δ.Σ. στις 18/12/2009 υπάρχει παρέμβαση από την πρώην αντιδήμαρχο 
την κ. Ελευθεριάδου, κι ο πρώην δήμαρχος απαντάει: «Χθες 17/12 ήρθε στο έγγραφο 
μου με ψηφιακά αρχεία, όσον αφορά για τα χρήματα είναι γνωστό σύμφωνα με την 
απόφαση η οποία λέει ότι στην τελευταία παράγραφο αποφασίζουμε τη δέσμευση 
ποσού κλπ, η ολοκλήρωση του έργου θα πρέπει να γίνει εντός του έτους έγκρισης από 
εκεί που είναι η χρηματοδότηση δηλαδή με τη δυνατότητα παράτασης για ένα ακόμα 
έτος ύστερα από επαρκώς δικαιολογημένη εισήγηση του φορέα εκτέλεσης του έργου 
και μετά την έγκριση του διοικητικού συμβουλίου του ΕΤΕΡΠΣ. Επομένως από την 
καινούργια χρονιά θα πρέπει να ξαναθέσουμε αίτημα μας αλλά αυτό δε λέει τίποτα, 
εμείς θα προχωρήσουμε. Δηλαδή ανεξάρτητα από το αν υποβάλλουμε αίτημα για 
επικαιροποίηση της απόφασης του ΕΤΕΡΠΣ εμείς θα προχωρήσουμε». Κι αυτό δεν 
έγινε.  

Και πάμε στην τελευταία απόφαση του Ιουνίου του 2010 περί ανακλήσεως 
της απόφασης του ΕΤΕΡΠΣ. Εδώ πλέον είναι η πολιτική ευθύνη της απώλειας και 
μάλιστα αν θέλετε των ευχαριστήριων. Η όγδοη ενότητα είναι εκτός, θα το πω πολύ 
λαϊκά, εκτός νόμου κι αυτό να το προσέξετε. 629 αγροτεμάχιο, αυτό που είπε ο 
κ.αντιδήμαρχος υπάρχει δυνατότητα να γίνει πράξη. Υπήρχε μια πρόοδος του 
αιτήματος του δήμου Απ.Παύλου για επιστροφή των 90 στρεμμάτων, υπήρξε η 
απόφαση του ΕΘΙΑΓΕ ως Α.Ε. που ήταν πρωτόγνωρη κ.πρόεδρε, απλά έμενε αυτή η 
απόφαση να υπογραφεί από τον τότε υπουργό Γεωργίας τον κ.Δρυ. Υπήρχαν τότε οι 
διαμάχες του Δρυ με τον κ.Χρυσοχοΐδη και ο κ.Δρυς δεν υπέγραφε την απόφαση. 



Είναι τόσο ωφέλιμο γιατί εμείς τότε είχαμε πει κατευθείαν να μεταβιβαστεί αυτή η 
ενιαία έκταση των 90 στρεμμάτων η οποία είναι νοτιοανατολικά του Μακροχωρίου 
και εφάπτεται του οικισμού στον ΟΕΚ προκειμένου να γίνουν εργατικές κατοικίες.  
 Σιδηροπούλου: Εγώ ήθελα να αποκαταστήσω ολόκληρη την αλήθεια. Εγώ 
από τον πρώην δήμαρχο δεν είχα στην ιδιοκτησία μου ούτε 1300 στρέμματα ούτε 352 
όσα περιλαμβάνουν οι τρεις ενότητες. Είχαμε 35,5 στρέμματα δίπλα στο ΕΑΚ με 
εισόδημα 9.000,00 €. Έπρεπε να σπουδάζω παιδί και εξαιτίας του από τα 10 
στρέμματα που είχα στην ιδιοκτησία μου σήμερα έχω μείνει με τέσσερα και με 
μηνιαίο εισόδημα 750 €. Όταν έτρεχα γι’ αυτή την περιβόητη πράξη μέσα στην 
αίθουσα του Δ.Σ. τόσο η κ. Πρόεδρος όσο και ο κ.Νεστορόπουλος, με αντιμετώπιζαν 
με χλεύη και τραμπουκισμό. Όμως θέλω να πω ότι εγώ δε ζήτησα για 352 στερέματα 
μεμονωμένη πράξη εφαρμογής άλλωστε δεν είχα το δικαίωμα, ζήτησα για τα 35,5 
στρέμματα για τα οποία θα πλήρωνα εγώ τον κ.Λελεκάκη. Δε θα επιβάρυνα καθόλου 
το δήμο, και ο δήμος Απ. Παύλου από τα 35,5 στρέμματα το λιγότερο που θα έπαιρνε 
εισφορά σε γη θα ήταν 10 στρέμματα.  
 Πρόεδρος: Υπάρχει μια εισήγηση, επί της εισήγησης έχετε να κάνετε την 
τοποθέτηση, κάνετε ιστορία. 
 Σιδηροπούλου: κ.πρόεδρε, οφείλετε να μ’ ακούσετε. Όταν εγώ ζητώ 
μεμονωμένη πράξη, δε ζήτησα για 352 στρέμματα, ο κ.Νεστορόπουλος έχασε τρεις 
αιτήσεις μου, δεν έφερε ποτέ επίσημα για συζήτηση στο Δ.Σ.  

Κ.Τσαβδαρίδη έχετε δίκιο, είστε βολεμένος. Με καταστρέψατε, θα πρέπει να 
νιώθετε ενοχές αντί να προσπαθείτε να κουκουλώσετε με ψέματα τις ενοχές του 
κ.Νεστορόπουλου. (Στο σημείο αυτό γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της 
επόμενης πλευράς κασέτας) 

Τσαβδαρίδης: Για ένα δευτερόλεπτο. Εγώ θέλω να ευχαριστήσω την κ. 
Σοφρόνωφ που βλέπω ότι στο προσωπικό της αρχείο διαθέτει την κίνηση τη δικιά 
μου ως βουλευτή. Να την ευχαριστήσω πολύ που με παρακολουθεί, έχει στο αρχείο 
της τόσο σημαντικά στοιχεία. Σας ευχαριστώ πολύ κ. Σοφρόνωφ είναι τιμή μου που 
με παρακολουθείτε τόσο στενά και μάλιστα από τόσο παλιά, πριν με γνωρίσετε στο 
Δ.Σ. Σας ευχαριστώ πολύ.  
 Νεστορόπουλος: Για την ιστορία κ.Πρόεδρε, θα σας δώσω ένα υπόμνημα που 
κατέθεσα σε προκαταρκτική που γινόταν μετά από μήνυση  της κ. Σιδηροπούλου η 
οποία μπήκε στο αρχείο τελικά, ότι κάναμε γύρω στα σαράντα έγγραφα για την 
υπόθεση αυτή. Βγάλτε μια φωτοτυπία και δώστε την στον κ.πρόεδρο. Όσο για τον 
κ.Βαλαβάνη δε θα πω τίποτα.  
 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 1-11-2011 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Κων/νου Βοργιαζίδη. 
2.- Την με αρ. πρωτ. ΔΓ/14217/24-10-1976 απόφαση του Νομάρχη Ημαθίας με την 
οποία παραχωρήθηκε το αρ. 629 τμχ στην πρώην κοινότητα Μακροχωρίου. 
3.- Την από 23-6-2011 σύμβαση μεταξύ του Δήμου Βέροιας και της αναδόχου 
εταιρίας «ΥΕΤΟΣ». 
4.- Το από 26-11-2010 υπόμνημα του Δημάρχου του πρώην Δήμου Απ. Παύλου 
ενώπιον του Πταισματοδίκη Βέροιας. 
5.- Ότι από τις ανωτέρω τμηματικές ενότητες ενδιαφέρον εκδηλώθηκε άμεσα μόνο 
από τους ιδιοκτήτες της τμηματικής ενότητας 1. 
6.- Ότι στην τμηματική ενότητα 1 εμπίπτει το αρ. 629 τμχ από το οποίο ο Δήμος 
προσδοκά να προκύψουν νέα δημοτικά οικόπεδα για την τακτοποίηση ρυμ/νων 
ιδιοκτησιών. 
7.- Ότι έχουν εντοπισθεί αξιόλογες καθυστερήσεις στη σύνταξη της πράξης 
εφαρμογής λόγω της καθυστέρησης των φερομένων ιδιοκτητών των ενοτήτων 6 & 8 
να υποβάλλουν δηλώσεις. 
8.- Ότι η μη σύνταξη πράξης εφαρμογής επιφέρει εκτός των άλλων γενικότερη 
επιβάρυνση στους πολίτες που επιθυμούν τη νόμιμη αναοικοδόμηση. 
9.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010. 
 



 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
 Γνωμοδοτεί υπέρ της σύνταξη μεμονωμένης πράξης εφαρμογής στην 
τμηματική ενότητα 1 (ΑΤ 624-629) του οικισμού Μακροχωρίου (νυν Δημοτική 
Κοινότητα) του Δήμου Βέροιας. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  735 / 2011 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Βοργιαζίδου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Γ. Οικονόμου  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-12-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαϊδου 
  
  
  
  
  

 
 
  
 


